
Referat UU møde 27. juni 2024 kl. 17.30-19.00 - online 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Deltagere:  

Ole 
Lisbeth 
Annette 
Niclas  
Anja 
Maria 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås 
 
 

• Håndboldskole 
Trænerne er på plads, tøj er leveret, maden er bestilt. Der er overordnet styr på det – alt i alt ca. 150 inkl. 
trænere.  Tøjpakker pakkes på søndag. Cafe Ingeborg holder lukket, vi arrangerer selv mad. Det bliver 
godt. 

 

• Sponsorer/spillertøj 
Der er nogle hold der har fundet mange sponsorer og andre har ikke fundet så mange. Tøjet lander i juli 
og trykkes derefter. Der kan stadig sendes sponsorer ind til kontoret.  

 

• Ungtrænerkoncept 
Der er i fuld gang i opstart med ung trænerne og første møde har været afholdt – Fornis er sponsor + og 
en mere, der er ca 18-20 stykker. Dansk Håndbold afholder kursus i hos os, vi skal huske at søge tilskud 

 

• Nye medlemmer UU.  
En mulig kandidat til UU inviteres med til næste møde – det sørger Annette for. 

 

• SoMe overdragelse 
Der er flere der har meldt sig på banen om at deles om opgaven. Annette og Lisbeth får overdraget koder 
til diverse SoMe-kanaler af Jan, og deler videre. Der sættes en linje så ikke opslag stikker i forskellige 
retninger.  

 

• Hej Fonden 
Vi har takket ja til projektet. Der bliver møde med U11-13 og Hej Fonden i august. Der er 2 frivillige fra 
Hej Fonden der deltager på håndboldskolen i næste uge 

 

• Girls Talk 
Vi har modtaget 10.000 fra Spar Nord Fonden til at få besøg af Girls Talk. Vi booker dem via deres 
hjemmeside. Projektet henvender sig til U15-17-19P og har til formål at fastholde piger i idræt.  

 

• Fondsansøgning 
Ole har søgt Nordea fonden hvor der afventes svar. Søger også Brand af 1848 igen. Annette søger 
Arbejdernes Landsbank og Spar Nord. Har foreslået Sportcenteret at foreningerne går sammen om at 
søge fonde til større ting til sportcenteret  

 

• Skrabelodder  
På træner-ledermødet var der stemning for at skrabelodder bliver en del af opstarten. Det bliver uden 
QR koder, og forventes at kunne uddeles efter sommerferien. Annette er tovholder  
 

• Bambusa 
Der har været afholdt opfølgningsmøde med Bambusa, vi laver 1 kampagne i efteråret (inden jul). Vi 
modtager et lille sponsorat, derudover er der en bonus hvis ikke vi sender strømper retur.   
Der har været forespørgsel om vi kan få Bambusa undertøj til salg til feks. kampdag. Maria tjekker op på 
det 
 

 
 



• Evt. (bordet rundt) 
- Ole - orienterer om Dame elite 
- Lisbeth 
- Annette – der er flere der spørger de samme sponsorer, det skal vi have fundet en løsning på. 

Det skal der lægges en strategi for i efteråret.  
- Nichlas – frustration over udvalg i Café Ingeborg, og manglende træning i sommerferien.   
- Anja – der har været afholdt møde med Håndboldvennerne, de donerer igen til busser til Lund 

og har givet penge til næste sæson  
- Maria -  

 

    

Næste møde 19/8 17.00-21.30 – Maria indkalder (Annette hører om Camilla vil komme 
Punkt til agenda Input til politikerne ift. anvendelse af sportcenteret 


